
Federationsmötesprotokoll för Svenska Svartkruts Skytte Federationen
Lördag den 1 juli 2023, Jämjö i samband med SM.

Totalt närvarade 31 personer. Från styrelsen: Arvid Buckard, Per-Anders Rundlöf,
Leif Gäverth och Jan-Erik Buckard.

Vice ordförande, Arvid Buckard, öppnade federationsmötet.

1. Röstlängden uppmättes med två inlämnade och granskade fullmakter. Johannishus PSK
med 3 röster och Hässleholm SK med 4 röster. Totalt 7 röster. Till rösträknare valdes Johan
Karlsson och Kent Sääv.
Johannishus PSK lyfte fram fullmaktens vikt för federationsmötet och påminde samtliga
föreningar att deras röster inte kan användas om fullmakten inte lämnas in till styrelsen innan
federationsmötet. Diskussionen kring ämnet klargjorde att fullmaktens inte alltid använts av
tidigare års möten utan att alla på mötet fått rösträtt oavsett. Mötet var enigt om att
federationsstyrelsen måste bli tuffare i att upprätthålla röstlängderna för framtida
federationsmöten. Mötet önskade även att styrelsen ska se över nuvarande stadgar om
eventuella förbättringar kan genomföras.

2. Federationsstyrelsen lyfter fram två justeringar för felskrivna datum under punkt 7 samt
punkt 9. Mötet godkände föredragningslistan med de två justeringarna. (Röster för-mot, 7-0)

3. Inbjudan till årsmötet publicerades i årets första nummer av Krutkorn samt en påminnelse i
medlemstidningens andra nummer. Utöver detta har inbjudan funnits på SSSF:s hemsida samt
medlemssida sedan den 4 April. Federationsmötet finner mötet som behörigt utlyst. (7-0)

4.Mötet valde Mikael Lauth till mötesordförande. (7-0)

5.Mötet valde Arvid Buckard till mötessekreterare. (7-0)

6.Mötet valde Johan Karlsson och Kent Sääv till protokolljusterare. (7-0)

7. Verksamhetsberättelsen och revisionsberättelsen lästes snabbt upp av mötesordförande och
ordet gick sedan över till Jan-Erik Buckard som gick igenom förvaltningsberättelsen.
Johannishus PSK bad om klarhet kring de nya fonderna vilket klargjordes av Jan-Erik
Buckard.



8. Federationsmötet beslutade att ge ansvarsfrihet till styrelsen för det passerade
förvaltningsåret. (7-0)

9.Mötesordförande läste upp den föreslagna verksamhetsplanen samt budget för
nästkommande verksamhetsår. Inga invändningar mot förslaget och budget framfördes.

10.Mötet hade inga inlämnade motioner men tre propositioner av styrelsen behandlades:

Proposition 1 - Årlig avgift för anslutna föreningar
Årsmötet röstade bifall till förslaget. (7-0)

Proposition 2 - Ändring av sista betaldatum för medlemsavgift till 1:a mars
Årsmötet röstade bifall till förslaget. (7-0)

Proposition 3 - Korrigering av texter i stadgarna för SSSF
Årsmötet röstade bifall till förslaget. (7-0)

11. Federationsstyrelsen rekommenderade att inte ändra årsavgiften utöver den nya
föreningsavgiften. Mötet beslutade att inte ändra medlemsavgiften. (7-0)
Nuvarande årsavgiften är:

350 kr för medlemmar.
100 kr för ansluta föreningar (enligt proposition 2). Verkställs 2024.

Johannishus PSK frågade federationsstyrelsen vad för ekonomisk nivå federationen bör ligga
på och om nivån idag är för hög eller låg. Styrelsen svarade att den nuvarande nivån är högre
än önskat, och klargjorde att styrelsen önskar att återinvestera federationens resurser till
medlemmarna och de anslutna föreningarna.

Styrelsen informerade mötet att föreningar som arrangerar SM samt regionsmästerskapen
(VSM, SSM, ÖSM, NSM) är nu berättigade till ett arrangörsbidrag på 5000 kr. Målet är att ge
föreningar mer motivation till att arrangera tävlingarna. För att ta del av bidraget, ta kontakt
med SSSF:s kassör.

Styrelsen informerade även om att man upprättat fonder för att underlätta bokföringen då
bokföringsperioden ej följer verksamhetens brytpunkter. Pengar är alltså nu avsatta för nästa
års arrangemang. Även har federationens konton genomgåtts och är nu rättade inför den nya
bokföringsperioden.

12. Valberedningen föreslog Jan-Erik Buckard till ny federationsordförande. Mötet valde
därefter Jan-Erik Buckard till ordförande för en tid av ett verksamhetsår. (7-0)

13. Valberedningen föreslog omval av Arvid Buckard och Ronnie M Ljungvall som
ledamöter. Mötet valde därefter Arvid Buckard och Ronnie M Ljungvall till ledamöter för en
tid av två verksamhetsår. (7-0)



14. Valberedningen föreslog omval av Leif Gäverth och nyval för Pär-Erik Svensson till
suppleanter. Mötet valde därefter Leif Gäverth och Pär-Erik Svensson till suppleanter för en
tid av ett verksamhetsår. (7-0)

15. Valberedningen föreslog omval av Hans Esbjörnsson och Fredrik Rundgren som revisorer,
samt till revisorsuppleant föreslogs omval för Pär Herrman. Mötet valde därefter Hans
Esbjörnsson och Fredrik Rundgren till revisorer samt Pär Herrman till revisorsuppleant för en
tid av ett verksamhetsår. (7-0)

16.Mötet valde Kent Sääv till ordförande i valberedningen samt till sammankallande roll till
årsmötet 2024. Till ledamöter i valberedningen valdes Tommy Sundin, Rolf Enqvist samt
valdes Mikael Laith till extra resurs för en tid av ett verksamhetsår. (7-0)

17.Mötet valde Mikael Lauth till federationsrepresentant i MLASC för en tid av ett
verksamhetsår. Vid val av representant för MLAIC omvaldes Jim Eriksson för tiden från 2 juli
till 15 augusti, därefter valdes Arvid Buckard till representant för tiden den 16 augusti till
dagen efter VM 2024. Mötet diskuterade rimliga tidsperioder för representanterna som
kulminerade till beslutet ovan. (7-0)

18.Mötesordförande förklarade mötet avslutat.

Nedtecknat av:

______________________________________
Arvid Buckard, mötessekreterare

Justeras av:

__________________________
Mikael Lauth, mötesordförande

________________________ ________________________
Kent Sääv, justerare Johan Karlsson, justerare


